
Hei 

Mitt navn er Karin Stave, jeg fikk min første newfoundlandshund i 1990. Og siden da har det 
alltid vært nuffer hjemme hos oss. 

Pr i dag har vi 5 nuffer boende hjemme , de er fra 10 uker gammel til 8 ½ år.  Har oppdrettet 9 
kull under kennel Lidabamsen , noe vi syns har vært veldig koselig. Jeg er også oppdretter av 
kjære Antongutten . 

Jeg har over mange år hatt verv i klubben, enten som kontaktledd, verv i HS eller ved 
avdeling. Jeg er veldig glad vi har en klubb som jobber for denne fantastiske rasen som vi alle 
er så stolt av.  Jeg ønsker det forsettes med å jobbe med rasen og for det flotte miljøet jeg ser 
rundt på ulike utstillinger.  Klubben vår skal vere en klubb en er stolt av å vere medlem i, og 
alle skal vere velkommen til klubbens arrangement. 

 

Godt valg 

Vennlig hilsen Karin 


